
El PSC critica la zona espor tiva sud de Ripoll

Afirma que �s una proposta de precampanya que quedar� en no res

La primera secret�ria del PSC a Ripoll, Anna-Bel�n Avil�s, ha criticat lÕequip de govern del PDeCAT per haver

entrat en precampanya amb un projecte que quedar� al calaix. ÒCada precampanya electoral, lÕequip convergent

presenta un projecte del qual fa bandera electoral per� que sempre ha acabat o en un calaix o totalment

desdibuixatÓ, ha indicat. Avil�s ha recordat que lÕany 2011 CiU va fer c�rrer un v�deo sobre com havia de ser la

imminent reforma del sector del Pla i, durant la campanya electoral del 2015, es va centrar en el pol�gon de la

carretera de les Llosses. ÒVuit anys despr�s, al Pla no hi ha ni recinte f iral, ni gran parc urb� i, quatre anys

despr�s de fer bandera del pol�gon industrial, el projecte no avan�a enmig de problemes amb el DARP, la

Plataforma contra el Pol�gon i el S�ndic de GreugesÓ, ha af irmat. I hi ha afegit: ÒDes que Munell passa m�s temps

a Barcelona, a les reunions de lÕAMI o a Brusseláles que no pas a Ripoll, no hi ha planif icaci� estrat�gica de futur.

Ripoll necessita un alcalde que posi el poble al centre de les seves prioritats.Ó
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